
ZITTINGSVERSLAG RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN VAN 28 

JANUARI 2020 

 

Aanwezig: Bieke Van Ballaer, voorzitter; 

Ward Kennes, burgemeester; 

Guy Van de Perre, Gert Storms, Walter Van Baelen, Rob 

Guns, Sumati Adriaensen, schepenen; 

Jeroen Van de Water, Robby Diels, Jan Biermans, Rita Thijs, 

Loes Boonen, Jo Van de Water, Erwin Loos, William Van der 

Vennet, Jef Van Hemelen, Bart Sas, Marleen Verbeek, Stien 

Buts, Koen Roefs, Bart Van Ossel, Marcel Van Mechelen, 

Maria Van Laer, Ly Pauwels, Ilse Verachtert, raadsleden; 

Tom De Munter, algemeen directeur; 
 

Verontschuldigd:  

Afwezig:  

 

De voorzitter opent de zitting. 

 

De voorzitter haalt punt 2 van de agenda. Schepen Gert Storms licht toe dat dit een 

zelfde punt is dat ook behandeld is tijdens de gemeenteraad. Maar het OCMW kan 

ook gewoon via de gemeente deelnemen, en dan kost het niets extra. 

 

De Groen-fractie wil 4 mondelinge vragen stellen. 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Goedkeuring notulen en zittingsverslag d.d. 17 december 2019 

Raadslid Bart Sas vraagt 2 wijzigingen in het zittingsverslag bij de bespreking van 

het meerjarenplan.  

De 2 opmerkingen worden aangepast in het zittingsverslag, dat met deze 

wijzigingen ter goedkeuring wordt voorgelegd. 

 

DE RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN, 

 

Gelet op het decreet lokaal bestuur; 

Gelet op de voorliggende notulen en zittingsverslag van de vorige zitting d.d. 17 

december 2019; 

 

BESLIST: eenparig. 

 

Enig artikel - keurt de notulen en het zittingsverslag van de vorige zitting d.d. 17 

december 2019 goed. 

 

 

2. Goedkeuring toetreding vzw Eerstelijnszone Middenkempen 

 

DE RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN, 

 

Gelet op de beslissing van RMW van 23/11/2017 om akkoord te gaan met de 

regioafbakening van een eerstelijnszone (ELZ) met de gemeenten Grobbendonk, 

Herentals, Herenthout, Kasterlee, Lille, Olen en Vorselaar en de 

engagementsverklaring te ondertekenen; 

 

Gelet op de beslissing van GR van 28/11/2017 en CBS van 05/03/2018 om akkoord 

te gaan met de regioafbakening van een eerstelijnszone (ELZ) met de gemeenten 

Grobbendonk, Herentals, Herenthout, Kasterlee, Lille, Olen en Vorselaar en de 

engagementsverklaring te ondertekenen; 

 



28.01.2020 

Gelet op de beslissing van CBS van 13/05/2019 om de kandidaatstelling van 

Laurette Janssens en Sumati Adriaensen als lid van de voorlopige zorgraad goed te 

keuren;  

 

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22/12/2017;  

 

Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 29/06/2018 tot toekenning van 

een subsidie aan de initiatiefnemers in een afgebakende zone voor de oprichting 

van de zorgraden; 

 

Gelet op het decreet van 26/05/2019 betreffende de organisatie van de 

eerstelijnszorg, de regionale zorgplatformen en de ondersteuning van de 

eerstelijnszorgaanbieders; 

 

Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 17/05/2019 tot erkenning en 

subsidiëring van de zorgraden en houdende inwerkingtreding van het decreet van 

26/05/2019 betreffende de organisatie van de eerstelijnszorg, de regionale 

zorgplatformen en de ondersteuning van de eerstelijns- zorgaanbieders. 

 

BESLIST: eenparig. 

 

Artikel 1 - neemt kennis van de oprichting van vzw Eerstelijnszone Middenkempen; 

 

Art. 2 - beslist om de doelstelling van vzw Eerstelijnszone Middenkempen te 

onderschrijven;  

 

Art. 3 - beslist om het Openbaar Centrum voor Maatschappelijk Welzijn van 

Kasterlee als kandidaat voor te dragen voor een toetreding als lid van vzw 

Eerstelijnszone Middenkempen en dit voor onbepaalde duur;  

 

Art. 4 - beslist om als vertegenwoordiging af te vaardigen:  

Sumati Adriaensen, Schepen voor Welzijn, Senioren en Gezin, Voorzitter Bijzonder 

Comité voor Sociale Dienst  

Laurette Janssens, coördinator dienst welzijn 

 

 

MONDELINGE VRAGEN 

 

3. Mondelinge vraag van raadslid Bart Sas/Inhoud antwoord 

schriftelijke vraag over cijfers sociale dienstverlening 

 

Raadslid Bart Sas verwijst naar het antwoord op zijn schriftelijke vraag over cijfers 

mbt. de sociale dienst. Op sommige vlakken heeft hij geen antwoord gekregen, in 

de zin dat bepaalde gegevens niet geregistreerd worden, in 2018 zijn aan een 

toenmalig raadslid wel de cijfers van 2017 gegeven. Hij vraagt of het systeem 

intussen veranderd is, en dit niet meer mogelijk is? 

 

Schepen Sumati Adriaensen antwoordt dat het antwoord zo niet is geformuleerd. Er 

is een registratie, er komt een maandelijkse registratie op het Bijzonder Comité.Er 

is ook een jaarverslag met gegevens in. 

 

Raadslid Bart Sas antwoordt dat hij de vragen opnieuw zal doorsturen. 

 

4. Mondelinge vraag van raadslid Bart Sas/Kostprijs 

tewerkstellingsdienst ISOM 

 

De tewerkstellingsdienst van ISOM heeft in 2017 4 en in 2018 3 mensen effectief 

aan het werk geholpen. Raadslid Bart Sas vraagt hoeveel dit kost. 



28.01.2020 

 

Schepen Sumati Adriaensen antwoordt dat deze cijfers op 5 februari op de 

beleidsgroep komen. Ze zal de kostprijs bezorgen. 

 

5. Mondelinge vraag van raadslid Stien Buts/Gevolgen verhoging 

prijzen sociale huurwoningen 

 

Raadslid Stien Buts verwijst naar de persberichten over de verhoging van de 

huurprijzen van sociale woningen en ze vraagt of het OCMW hier een zicht op heeft, 

en of er een extra tegemoetkoming mogelijk is. 

 

Schepen Sumati Adriaensen antwoordt dat het OCMW daar een zicht op kan 

hebben, indien de betrokkene cliënt bij het OCMW is. 

Schepen Walter Van Baelen vult aan dat vanuit de Geelse Huisvesting, de 

tariefverhoging blijkbaar relatief beperkt is. De huurachterstallen zijn laag, als er 

toch een probleem is, wordt dit opgenomen met het OCMW. Ons OCMW beschouwt 

huisvesting als prioritair. 

 

6. Mondelinge vraag van raadslid Stien Buts/Raadscommissie Welzijn 

 

Raadslid Stien Buts wijst erop dat er in 2019 geen raadscommissie welzijn geweest 

is.  

 

Schepen Sumati Adriaensen antwoordt dat er voor februari 1 gepland wordt. 

 

De burgemeester vult aan dat de voorzitter van de commissie zelf initiatief moet 

nemen. 

 

Raadslid Stien Buts doet een warme oproep aan de voorzitter om een 

commissievergadering bijeen te roepen. 

 

 

 

 

Aldus gedaan in zitting de dato als boven 

 

De Algemeen directeur De voorzitter 

 

 

 

 

Tom De Munter Bieke Van Ballaer 

 


